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PROTOKÓŁ 

XVIII Sesja Rady Miejskiej 

w Strzelcach Opolskich z dnia 30 grudnia 2019 r. 

XVIII Sesja Rady Miejskiej odbyła się w sali narad Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich. 

Trwała od godz. 13:00 do godz. 15.30. 

Na ogólną liczbę 21 radnych obecnych było 20 radnych, co stanowi quorum, przy którym Rada 

Miejska może obradować i podejmować prawomocne decyzje. 

Sesję prowadziła Przewodnicząca Rady Miejskiej – Pani Gabriela Puzik. 

Zapis audio i video sesji zgodnie z art. 20 ust. 1b ustawy o samorządzie gminnym (t.j. Dz. U. 

z 2019 r. poz. 506), dostępny jest w Biuletynie Informacji Publicznej i na stronie internetowej 

Gminy Strzelce Opolskie pod linkiem: 

http://bip.strzelceopolskie.pl/rada_miejska/Nagrania_transmisji_sesji_Rady_Miejskiej.html 
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Otwarcie obrad XVIII sesji Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich 
Przewodnicząca Rady Miejskiej – Otwieram obrady XVIII Sesji Rady Miejskiej w Strzelcach 

Opolskich. Informuję, iż obrady Rady Miejskiej są transmitowane i utrwalane za pomocą 

urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej - Witam wszystkich zgromadzonych na dzisiejszej sesji: 

Burmistrza oraz zastępców, panią skarbnik, Radnych oraz zespół „Na Chwila”, który uświetni 

nasze obrady sesji paroma kolędami. 

Zespół „Na chwila” wykonał krótki koncert wokalny kolęd. 

Stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Na podstawie listy obecności1 stwierdzam prawomocność 

obrad. Na sali jest 21 Radnych, co stanowi quorum. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Materiały na dzisiejszą sesję otrzymaliście w dniu 

23 grudnia 2019 r.2 Jednakże wpłynął wniosek Burmistrza dotyczący rozszerzenia porządku 

obrad o trzy projekty uchwał, które otrzymaliście Państwo w dniu dzisiejszym, jest to druk nr 2 

dotyczący uchwały zmieniającej Uchwałę nr III/19/2019 Rady Miejskiej w Strzelcach Op. 

z dnia 19 grudnia 2018 r. w sprawie uchwały budżetowej Gminy Strzelce Opolskie na 2019 r., 

druk nr 3 w sprawie odwołania skarbnika gminy oraz druk nr 4 w sprawie powołania skarbnika 

gminy. Szanowni Państwo zmieniono kolejność podejmowanych projektów uchwał. Nowy 

porządek obrad został rozdany. Jako pierwszą podejmiemy uchwałę w sprawie zmieniającej 

Uchwałę nr III/19/2019 Rady Miejskiej w Strzelcach Op. z dnia 19 grudnia 2018 r. w sprawie 

uchwały budżetowej Gminy Strzelce Opolskie na 2019 r. opisaną na druku nr 2., następnie 

przejdziemy do projektu uchwały opisanego na druku nr 3 w sprawie odwołania skarbnika 

gminy, po tym zostanie poddany pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmieniającej 

 
1Lista obecności. 
2 Porządek obrad sesji. 
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Uchwałę nr XV/120/2015 Rady Miejskiej w Strzelcach Op. z  dnia 25 listopada 2015 r. 

w sprawie wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego czyli druku nr 1 a na końcu 

podejmiemy pod obrady projekt uchwały w sprawie powołania skarbnika gminy opisanego na 

druku nr 4. Czy są jakieś pytania i uwagi do proponowanego porządku obrad?3 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Jeśli nie ma żadnych uwag, to przechodzimy do 

głosowania nad zmienionym porządkiem obrad. 

Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem nowego porządku obrad? Proszę o podniesienie ręki 

i naciśnięcie przycisku. Dziękuję. Kto jest przeciw? Kto wstrzymał się od głosowania? 

Dziękuję. 

Stwierdzam, że nowy porządek obrad został przyjęty przy 19 głosach „za”, braku głosów 

„przeciwnych i 1 głosie „wstrzymującym”.4 

Podjęcie uchwały w sprawach: 
Przewodnicząca Rady Miejskiej – Szanowni Państwo, przechodzimy do głównego punktu 

posiedzenia – podjęcia uchwał w sprawach: 

1. zmieniającej Uchwałę Nr III/19/2018 Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich 
z dnia 19 grudnia 2018 r. w sprawie uchwały budżetowej Gminy Strzelce Opolskie 
na 2019 r. – druk nr 2 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – przechodzimy do projektu uchwały w sprawie 

zmieniającej Uchwałę Nr III/19/2018 Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich z dnia 19 grudnia 

2018 r. w sprawie uchwały budżetowej Gminy Strzelce Opolskie opisany na druku nr 25. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – projekt uchwały przedstawi pani Urszula Killman – 

Skarbnik Gminy. 

Pani Urszula Killman przedstawiła Radnym szczegóły projektu uchwały. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Proszę o przedstawienie opinii Przewodniczącej Komisji 

Budżetu i Finansów – panią Agnieszkę Knopik. 

Radna Agnieszka Knopik przedstawiła pozytywną opinię Komisji Budżetu i Finansów. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Czy są jakieś pytania. Otwieram dyskusję. 

Brak głosów w dyskusji. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Przechodzimy do głosowania. 

 
3 Nowy porządek obrad sesji. 
4 Wynik głosowania w sprawie przyjęcia nowego porządku obrad. 
5 Projekt uchwały w sprawie zmieniającej Uchwałę Nr III/19/2018 Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich z dnia 
19 grudnia 2018 r. w sprawie uchwały budżetowej Gminy Strzelce Opolskie. 
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Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem projektu uchwały, opisanego na druku nr 2? Proszę 

o podniesienie ręki i naciśnięcie przycisku. Dziękuję. Kto jest przeciw? Kto wstrzymał się od 

głosowania? Dziękuję. 

Stwierdzam, że Uchwała w sprawie zmieniającej Uchwałę Nr III/19/2018 Rady Miejskiej 

w Strzelcach Opolskich z dnia 19 grudnia 2018 r. w sprawie uchwały budżetowej Gminy 

Strzelce Opolskie na 2019 r. została przyjęta przy 20 głosach „za”, braku głosów „przeciw” 

i braku głosów „wstrzymujących się”6. 

-Uchwała została oznaczona pod Nr XVIII/177/20197- 

2. odwołania skarbnika gminy – druk nr 3 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – przechodzimy do projektu uchwały w sprawie odwołania 

skarbnika gminy opisany na druku nr 38. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – projekt uchwały przedstawi pan Burmistrz Strzelec 

Opolskich – Tadeusz Goc. 

Pan Tadeusz Goc przedstawił Radnym szczegóły projektu uchwały. 

Głos zabrała również pani Skarbnik, prosząc o przyjęcie projektu uchwały. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Proszę o przedstawienie opinii Przewodniczącej Komisji 

Budżetu i Finansów – panią Agnieszkę Knopik. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów Agnieszka Knopik poinformowała, że zapoznała 

się z wnioskiem pani Skarbnik. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Czy są jakieś pytania. Otwieram dyskusję. 

Brak głosów w dyskusji. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Przechodzimy do głosowania. 

Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem projektu uchwały, opisanego na druku nr 2? Proszę 

o podniesienie ręki i naciśnięcie przycisku. Dziękuję. Kto jest przeciw? Kto wstrzymał się od 

głosowania? Dziękuję. 

Stwierdzam, że Uchwała w sprawie odwołania skarbnika gminy została przyjęta przy 20 

głosach „za”, braku głosów „przeciw” i braku głosów „wstrzymujących się”9. 

 
6 Wynik głosowania. 
7 Uchwała Nr XVIII/177/2019 Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich z dnia 30 grudnia 2019 r. w sprawie 
zmieniającej Uchwałę Nr III/19/2018 Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich z dnia 19 grudnia 2018 r. w sprawie 
uchwały budżetowej Gminy Strzelce Opolskie. 
8 Projekt uchwały w sprawie odwołania skarbnika gminy. 
9 Wynik głosowania. 
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-Uchwała została oznaczona pod Nr XVIII/178/201910- 

3. zmieniającej Uchwałę nr XV/120/2015 Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich 
z dnia 25 listopada 2015 r. w sprawie wysokości stawek opłat za zajęcie pasa 
drogowego - druk nr 1 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – przechodzimy do projektu uchwały w sprawie 

zmieniającej Uchwałę Nr XV/120/2015 Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich z dnia 

25 listopada 2015 r. w sprawie wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego opisanego 

na druku nr 111. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – projekt uchwały przedstawi pan Adam Capała – Kierownik 

Referatu Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska. 

Pan Adam Capała przedstawił Radnym szczegóły projektu uchwały. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Proszę o przedstawienie opinii Przewodniczącego Komisji 

Gospodarki Komunalnej i Majątku Gminy – pana Henryka Skowronka. 

Radny Henryk Skowronek przedstawił pozytywną opinię Komisji Gospodarki Komunalnej 

i Majątku Gminy. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Proszę o przedstawienie opinii Przewodniczącego Komisji 

Spraw Społecznych i Porządku Publicznego – pana Bogdana Małycha. 

Radny Bogdan Małycha przedstawił pozytywną opinię Komisji Spraw Społecznych i Porządku 

Publicznego. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Czy są jakieś pytania. Otwieram dyskusję. 

Brak głosów w dyskusji. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Przechodzimy do głosowania. 

Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem projektu uchwały, opisanego na druku nr 1? Proszę 

o podniesienie ręki i naciśnięcie przycisku. Dziękuję. Kto jest przeciw? Kto wstrzymał się od 

głosowania? Dziękuję. 

Stwierdzam, że Uchwała w sprawie zmieniającej Uchwałę Nr XV/120/2015 Rady Miejskiej 

w Strzelcach Opolskich z dnia 25 listopada 2015 r. w sprawie wysokości stawek opłat za zajęcie 

pasa drogowego została przyjęta przy 20 głosach „za”, braku głosów „przeciw” i braku głosów 

„wstrzymujących się”12. 

 
10 Uchwała Nr XVIII/178/2019 Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich z dnia 30 grudnia 2019 r. w sprawie 
odwołania skarbnika gminy. 
11 Projekt uchwały w sprawie zmieniającej Uchwałę Nr XV/120/2015 Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich 
z dnia 25 listopada 2015 r. w sprawie wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego. 
12 Wynik głosowania. 
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-Uchwała została oznaczona pod Nr XVIII/179/201913- 

4. powołania skarbnika gminy – druk nr 4 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – przechodzimy do projektu uchwały w sprawie powołania 

skarbnika gminy opisany na druku nr 414. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – projekt uchwały przedstawi pan Burmistrz Strzelec 

Opolskich – Tadeusz Goc. 

Pan Tadeusz Goc przedstawił Radnym szczegóły projektu uchwały. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Proszę o przedstawienie opinii Przewodniczącej Komisji 

Budżetu i Finansów – panią Agnieszkę Knopik. 

Radna Agnieszka Knopik przedstawiła pozytywną opinię Komisji Budżetu i Finansów. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Czy są jakieś pytania. Otwieram dyskusję. 

Brak głosów w dyskusji. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Przechodzimy do głosowania. 

Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem projektu uchwały, opisanego na druku nr 4? Proszę 

o podniesienie ręki i naciśnięcie przycisku. Dziękuję. Kto jest przeciw? Kto wstrzymał się od 

głosowania? Dziękuję. 

Stwierdzam, że Uchwała w sprawie powołania skarbnika gminy została przyjęta przy 20 

głosach „za”, braku głosów „przeciw” i braku głosów „wstrzymujących się”15. 

-Uchwała została oznaczona pod Nr XVIII/180/201916- 

Pani Skarbnik Urszula Killman zabrała głos i podziękowała za przyjęcie uchwały. 

Przyjęcie protokołu z XVII sesji Rady Miejskiej 
Przewodnicząca Rady Miejskiej – Szanowni Państwo, przechodzimy do punktu przyjęcia 

protokołu z poprzedniej sesji. Czy są jakieś pytania i uwagi do protokołu? Nie widzę. Jeśli nie 

ma uwag, to stwierdzam przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady Miejskiej. 

 
13 Uchwała Nr XVIII/179/2019 Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich z dnia 30 grudnia 2019 r. w sprawie 
zmieniającej Uchwałę Nr XV/120/2015 Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich z dnia 25 listopada 2015 r. 
w sprawie wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego. 
14 Projekt uchwały w sprawie powołania skarbnika gminy. 
15 Wynik głosowania. 
16 Uchwała Nr XVIII/180/2019 Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich z dnia 30 grudnia 2019 r. w sprawie 
powołania skarbnika gminy. 
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Sprawozdanie z działalności Burmistrza między sesjami. 
Przewodnicząca Rady Miejskiej – Proszę Pana Tadeusza Goca burmistrza o przedstawienie 

sprawozdania.17 

Pan Burmistrz Tadeusz Goc przedstawił sprawozdanie z okresu międzysesyjnego  

Pytania do Sprawozdania Burmistrza. 
Przewodnicząca Rady Miejskiej – Czy Państwo Radni mają pytania, uwagi. 

Brak głosów. 

Wnioski, sprawy różne. 
Przewodnicząca Rady Miejskiej – przechodzimy do kolejnego punktu posiedzenia – wnioski 

i sprawy różne. Otwieram dyskusję 

Radny Marek Zarębski w imieniu swoim oraz mieszkańców w związku z zbliżającym, się 

sylwestrem, poprosił o zakup materiałów pirotechnicznych bezhukowych. Zwrócił uwagę, że 

jeżeli już musimy kupić petardy to popatrzmy na dobro nie tylko zwierząt, ale również osób 

starszych, którzy także cierpią przy tak głośnym huku. 

Radna Irena Kaczmarek nawiązała do Biegu Strzelca. Jak sama stwierdziła, impreza jest bardzo 

atrakcyjna dla biegaczy, ale brakuje czegoś dla dzieci. Zaproponowała, aby zorganizować 

podobny bieg dla dzieci. 

Burmistrz udzielił odpowiedzi przypominając, iż już kiedyś tak było. Jednak ze względu na to, 

że jest to impreza wielogodzinna, to warunki atmosferyczne nie dopisują i właśnie dlatego 

zostało to przeniesione na Dni Ziemi Strzeleckiej. Zaznaczył, że na biegach dziecięcych jest 

klasyfikacja wiekowa co organizacyjnie przedłuża całą imprezę. 

Odpowiedzi na wnioski i zapytania radnych z poprzedniej sesji 
Przewodnicząca Rady Miejskiej – przechodzimy do kolejnego punktu posiedzenia – 

odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych z poprzedniej sesji. Odpowiedź została 

przekazana radnemu w terminie.18 

Interpelacje i zapytania radnych 
Przewodnicząca Rady Miejskiej – przechodzimy do kolejnego punktu posiedzenia – 

interpelacje i zapytania radnych. Otwieram dyskusję. 

 
17 Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie między sesjami. 
18 Odpowiedź na interpelację radnego. 
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Radny Piotr Pospiszyl nawiązał do wypowiedzi radnej Ireny Kaczmarek. Zaznaczył, iż na biegu 

było wielu rodziców, którzy byli zainteresowani właśnie biegiem dla ich pociech. Stąd taka 

informacja. Kolejno wspomniał o „Białym Orliku”. Jest duże zainteresowanie, ale można coś 

zrobić, aby było jeszcze więcej chętnych korzystających z lodowiska. Zaproponował, aby 

zrobić dach nad lodowiskiem. 

Burmistrz zabrał głos, jednocześnie wyjaśniając, że również o tym myślał, ale niestety nie 

należy to do zadań priorytetowych i co roku ten temat przegrywa np. z budową chodników czy 

dróg w gminie. 

Sprawy organizacyjne Rady Miejskiej 
Przewodnicząca Rady Miejskiej - Otwieram dyskusję. 

Przewodnicząca podziękowała radnym za udział w Biegu Ferta a szczególnie radnemu 

Arnoldowi Kozłowi, który jako jedyny radny przebiegł trasę 15 km. 

Przewodnicząca przypominała o sprawozdaniach z działalności poszczególnych komisji Rady 

Miejskiej i poprosiła o dostarczenie do Biura Obsługującego Radę Miejskiej do połowy 

stycznia. 

Przewodnicząca przypomniała o zbliżającej się Wielkiej Orkiestrze Świątecznej Pomocy, która 

w tym roku odbędzie się w dniu 12 stycznia 2019 r. Poinformowała, że jak co roku są zbierane 

pieniądze na licytację tortu i poprosiła o deklarację wpłaty na ten cel. 

Jako ostatnią sprawę przewodnicząca poruszyła temat Kurta Heimanna. Urodzony w Strzelcach 

Opolskich, z zamiłowania fotograf, który wydał na swoje 80-te urodziny książkę ze zdjęciami 

z okolic Strzelec Opolskich. W 1997 roku zorganizował wystawę swoich starych fotografii 

w Strzeleckim Ośrodku Kultury. Zapytał, czy jest możliwość zorganizowania podobnej 

wystawy w najbliższym czasie, zaznaczył, że jest w posiadaniu wielu fotografii. 

Ustalenie daty następnej sesji 
Przewodnicząca Rady Miejskiej – ustalam termin kolejnej XIX Sesji Rady Miejskiej na dzień 

29 stycznia 2020 roku o godz. 14:00 

Zamknięcie obrad XVIII sesji Rady Miejskiej 
Zamknięcia obrad XVIII Sesji dokonała Przewodnicząca Rady Miejskiej – Pani Gabriela Puzik. 

Przewodniczyła: Gabriela Puzik 

Protokół sporządziła: Bernadetta Tacica 

Sprawdziła: Magdalena Żelazna 


